
 

Svet staršev OŠ dr. Ivana Korošca  
Paplerjeva  15 
 
1353 Borovnica  
 

 

Zapisnik 1. sestanka Sveta staršev v šolskem letu 2023/24, 

v sredo, 27. 9. 2023 ob 17. uri v šolski zbornici. 

 

Prisotni:  

Predstavniki razrednih skupnosti (priloga / lista prisotnosti) 

Ravnatelj, Daniel Horvat 

Pomočnica ravnatelja, Barbara Rednak Robič 

 
 

1. Potrditev dnevnega reda. 
Dnevni red je bil potrjen. 
 

2. Izvolitev predsednika in namestnika SSŠ. 
Za predsednico SSŠ je bila izvoljena Tina Stipančević, za namestnika Andrej Erčulj. 
 

3. Potrditev zadnjega zapisnika seje SSŠ. 
Zapisnik je bil potrjen.  
 
Pripomba na izvedbo kolesarskega izpita, starši niso prejeli obvestila preko Lopolisa, zato niso bili 
prisotni. Predlog je, da se v letošnjem letu to uredi. Šola poziva Občino, da jim priskočijo na pomoč 
glede vzpostavljanja reda na cesti v času opravljanja kolesarskega izpita. 
 
4. LDN / REALIZACIJA 2022/23 

Šola je upoštevala vse pripombe  predstavnikov, ki so bile posredovane v pisni obliki. Predlog SSŠ je, 
da se Poročilo o LDN 2022/2023 ustrezno lektorira. 
 

Sledila je razprava o poročilu o realizaciji LDN 2022/2023. 

Po podatkih v Poročilu o izvajanju LDN 2022/2023 primerjava NPZ v 3. razredu, 6. razredu in 9. razredu 

pokaže, da so bili naši učenci in učenke v splošnem uspešni, v večini nad povprečjem, še posebej pa je 

izstopalo:  

• 3. razredi naše šole zelo uspešni pri slovenskem jeziku, kjer so bili kar 19,9 % nad slovenskim 

povprečjem (pri matematiki pa 3 % nad slovenskim povprečjem), 

• 6. razredi naše šole zelo uspešni pri angleškem jeziku, in sicer za 4,3 % nad slovenskim 

povprečjem (pri matematiki 1,4 % in slovenščini 1 % nad slovenskih povprečjem),  

• 9. razredi naše šole pa zelo uspešni pri matematiki, kjer so bili 10 % nad slovenskim 

povprečjem, z opombo, da so zelo resno vzelo priprave na NPZ (pri slovenščini so bili 1,6 % nad 

slovenski povprečjem). 

Šolska športna tekmovanja in aktivnosti: po podatkih v Poročilu o LDN 2022/2’23  da so se kar treh od 
petih šolskih športnih tekmovanj udeležili le dečki, dveh pa oboji. Med tremi, ki so se jih udeležili le 
dečki, so bili področno prvenstvo v atletiki v septembru, tekmovanje v odbojki za starejše dečke in v 



 

nogometu za mlajše dečke. Področnega tekmovanja v atletiki so se tudi to šolsko leto udeležili le dečki.  
Predlagam, da se okrepi tako ponudba šolskih interesnih dejavnosti tudi za dekleta, predvsem vsaj 
odbojke, ki je lani trajala nekaj časa in bila dobro obiskana, a žal potem zaradi trenerja zamrla, 
predvsem pa, da se tudi dekleta ustrezno motivira in pripravi na šolska tekmovanja v atletiki in 
kolektivnih športih. Predlog staršev je, da šola organizira več športnih aktivnosti, morda povabiti 
zunanje izvajalce itd. Šola pojasnjuje, da ni prostih kapacitet v popoldanskem času po 15 uri, ko so 
prostori na razpolago zunanjim izvajalcem.   

Bralna značka: podatki v poročilu LDN 2022/2023 kažejo, da so podatki o bralni znački zdaj postali redni 

sestavni del poročila LDN, kar pozdravljam, saj smo o tem imeli v preteklosti dobro razpravo na svetu 

staršev. Žal pa podatki še vedno kažejo, da bralna značka z vsako triado bolj upada (1. triada jo opravi 

83 %2, 2. triada: 60 % in 3. triada le še  31 %) in ostaja izziv, kako to izboljšati, da bo ne glede na obvezno 

domače branje tudi bralna značka v porastu in da se bodo tudi na ta način izboljšali bralna pismenost 

in predvsem bralno razumevanje. Pri tem se je v razpravi izpostavilo še, da v bralnem razumevanju in 

bralni pismenosti na splošno otroci v naši državi zaostajajo. Mnenje staršev je, da so učni načrti 

prenatrpani, otroci so nazadovali, ne vidijo gozda. Ni dovolj utrjevanja snovi, ključno še posebej pri 

matematiki. Ni več pisanja spisov, ne znajo povzeti bistva. Slovenski jezik kot identiteta.   

 

Iz poročila o realizaciji LDN 2022/2023 izhaja, da drugi razredi niso imeli tabora v lanskem šolskem letu, 
čeprav je bila o tem razprava na SSŠ lani. Naslednji tabor bodo otroci imeli šele v 5.r. Šola pojasnjuje, 
da niso iskali te možnosti, ker ni bilo dovolj interesa, kljub temu, da je prejšnje šolsko leto prišel predlog 
iz strani staršev.  

Pohvala za delovanje knjižnice in hkrati predlog, da se ukine število izposoje knjig, da ima otrok lahko 

doma zgolj dve knjigi.  

 

5. Predstavitev LDN 2023/24 

Šola je upoštevala vse pripombe predstavnikov, ki so bile posredovane v pisni obliki. Predlog SSŠ je, da 
se LDN 2023/2024 ustrezno lektorira. 

 

Pomočnica ravnatelja je uvodoma pojasnila nekaj novosti. 

Sprememba je pri sistematiki, 2., 4.in 6.r. bodo sedaj imeli preglede v ZD Borovnica, razen 8.r, ki mora 
zaradi odvzema krvi to opraviti v ZD Vrhnika (organizirano iz strani šole). 

Posledično se jim bodo sprostili dnevi dejavnosti, kot je na primer novost, da bodo za učenke in učence 
6. in 7. razredov organizirane delavnice Word in PowerPoint (PP), kar je zelo pohvalno, ker učenci ravno 
v tem obdobju začnejo pripravljati predstavitve za šolo tudi v PP.   

Podaljšano bivanje – novost, mesečne aktivnosti. Vsak mesec bodo učiteljice imele eno usmerjeno 
aktivnost, npr. izdelovanje novoletnih okraskov itd. 

 

Sledila je razprava o LDN 2023/2024. 

 

Predstavnik 6.r je predlagal, da naj šola zapiše,  kako se bodo lotili problematike nasilja v šoli, se pravi 
v poročilu je sicer zapisano, kaj so v katerem razredu naredili, sedaj bi bilo dobro, da se to nadaljuje. 
Zapis nekih usmeritev, strategije, načrta….. 

Odgovor šole je, da bo del svetovalne službe in učiteljev, ki so v lanskem šolskem letu predstavili NEON, 
ki bo deloval v tem sklopu. Temu področju želi šola posvetiti več časa.  



 

NPZ 6.r – otroci so precej zaskrbljeni glede preverjanja znanja v okviru NPZ. Kakšno težo ima to 
preverjanje? 

Šola odgovarja, da gre pri tem predvsem za orientacijo, kje so z znanjem. Generalno se točke NPZjev v 
9 razredu upoštevajo v izjemnih primerih, se pa napovedujejo spremembe v državi, zato SSŠ poziva 
šolo, da je pomembno, da bodo učenke in učenci o vseh novostih pravočasno obveščeni 

 

 

6. POROČANJE IZ RODITELJSKIH SESTANKOV 

 

2.a Predlog staršev - več športnih aktivnosti, morda povabiti zunanje izvajalce itd. Šola pojasnjuje, da 
ni prostih kapacitet v popoldanskem času. 

Delovna sobota – zakaj potem prosti dan med tednom 9.2.24? Šola pojasnjuje, da bodo zagotovili 
nujno varstvo in aktivnosti na ta dan. Veliko učencev bo ta dan odsotnih. 

Kosila – opažanje, da je premalo hrane. Šola – normativ je maksimalen, ki ga otrok dobi že pri prvem 
obroku, hrane je dovolj. Učenci po navadi jedo zgolj tisto, kar jim paše, cilj šole je tudi, da se učencem 
ponudi različne okuse in hrano. Vseeno bo šola govorila s kuhinjskim osebjem in preverila težavo. Pola 
bo v tem mesecu kadrovala novega organizatorja prehrane.  

2.b OPB / prevzem otrok. Starši različno prihajajo, zakaj morajo še dodatno pisati, kdaj bodo otroka 
prevzeli. Veliko je staršev, ki potem zamudijo, zaradi cestnih razmer itd. Kako bi lahko to rešili, da 
starši ne bi hodili po šolskih prostorih. Predlog – platforma ali telefon prepaid. 

Šola bo preverila in naknadno podala odgovor. 

3.a  Kosila – kljub temu, da naj bi bilo hrane dovolj se otroci pritožujejo, da je količinsko premalo. 

3.b Pohvala glede šole plavanja, ker se je termin premaknil na september. 

4.b Omarice – ali je možnost, da jim priskrbijo kakšno polico, regal v razred, kjer bi lahko puščali svoje 
stvari. 

Urnik – zaradi spremembe je zmešnjava pri določenih dejavnostih. Sprememba je bila, zaradi lukenj pri 
obstoječi strukturi. Šola je zato spremenila urnik in ga tako optimizirala. 

Nemščina/vprašanje – ali vsaki novi učenci začenjajo učno snov od začetka. Odgovor: sedmi razred 
začne od začetka, ker so oni prvenstveni. Učenec se lahko vpiše k nemščini v 6.r in ko pride v 7.r začne 
zopet od začetka. 

6.a  Odjava prehrane 

Nabava in priprava ter plačilo živil poteka po predhodnih prijavah na obroke. V primeru, da je odjava 
obroka istega dne so živila že nabavljena in pripravljena za obroke.  
 

Prevoz – vzpostavitev nazaj druge postaje v Brezovici. Težava je predvsem pozimi, ko je sneg, ker 
morajo otroci pešačiti do avtobusne postaje. Težavo bodo predstavniki izpostavili na Svetu Zavoda. 

6.c  Pohvala kuhinji, manj suhomesnatih izdelkov, več svežih salam itd. 

Pretežke šolske torbe.  

Lopolis – zakaj niso vpisane vse ocene. Odgovor šole je, da bodo opozorili učitelje, da redno vnašajo 
vse v program. 

Mobilni telefon – ali je možno, da otrok slika snov. Odgovor šole je, da so telefoni prepovedani, kar 
piše tudi v hišnem redu. 

7.a Urnik / španščina – prevoz. Je sedaj urejeno. Nekateri učenci imajo kosilo, čez 20 min pa že prevoz, 
časa, da bi v miru pojedli ni dovolj. Ali imajo zaradi tega prednost pri kosilih? Šola pojasnjuje, da imajo 
ti otroci prednost pri vrsti za kosilo. 



 

7.c Ali gredo lahko otroci, ki čakajo na pouk ven iz šole? Odgovor šole je, da morajo otroci, v tem času, 
ostati v prostorih šole. 

Predstavnica je izpostavila, da je razred, po tem, ko je šel v prejšnjem šolskem letu čez veliko izzivov, 

leto začel s tremi učenkami manj (niso napredovale v višji razred), z novima učiteljicama, razredničarko 

in sorazredničarko, s katerima imajo sicer dober začetek, je pa svojevrstna situacija, ko jih nobena od 

njiju ne uči ničesar, zato bo to zanimiv izziv. Prav tako pa so dobili novo učiteljico slovenščine. Zaradi 

več novosti je na roditeljski sestanek prišel tudi ravnatelj naše šole.  

 

8.a Osmi razredi so imeli skupni sestanek, zato poroča predstavnica 8. a. Starši osmih razredov so bili 
ob zaključku lanskega leta, na zadnjem roditeljskem sestanku seznanjeni, da bo v 8. razredu pouk pri 
osnovnih predmetih (slovenščina, matematika in angleščina) potekal nivojsko. Končna odločitev takrat 
še ni bila sprejeta, učitelji so strokovno podprli pouk v homogenih skupinah ali alternativno, tri 
heterogene skupine in eno homogeno (učenci z učnimi težavami).  

Šolsko leto so osmošolci začeli v 4 homogenih učnih skupinah, kar pomeni, da so bili v skupinah 
združeni učenci enakih sposobnosti oz. nivoja znanja.  Na roditeljskem sestanku pa je bilo napovedano, 
da bo zaradi težav pri sestavi urnika prišlo do spremembe, učenci bodo tako razporejeni v 4 heterogene 
učne skupine. 

Starši se z odločitvijo šole niso strinjali, moti jih predvsem vsakokratno utemeljevanje načina izvajanja 
diferenciacije pri pouku, kar nenazadnje dokazuje tudi dejstvo, da je diferenciacija v OŠ Borovnica vse 
do danes potekala v homogenih skupinah in tako še vedno poteka v 9. razredih. Zato so se dogovorili, 
da predstavnica staršev piše vodstvu šole in ga s tem seznani. To je tudi storila, vendar vse do sestanka 
sveta staršev ni dobila nobenega odgovora. Takšen odnos šole je povsem nesprejemljiv in pomeni tudi 
kršitev Pravilnika o izvajanju diferenciacije pri pouku v osnovni šoli.  

Ta v 6. členu jasno določa, da: »odločitev o izvajanju oblik diferenciacije za naslednje šolsko leto 
sprejme svet šole najkasneje do 31. maja. Pred odločitvijo svet šole pridobi mnenje učiteljskega zbora 
in sveta staršev. Odločitev se sprejme praviloma za eno šolsko leto.« 

Ter v 7. členu: » učence 8. razreda in njihove starše šola najkasneje do 15. junija seznani z oblikami 
diferenciacije, ki se bodo izvajale v posameznem razredu pri predmetih iz 3. člena tega pravilnika v 
naslednjem šolskem letu. Šola jim predstavi organizacijske in vsebinske značilnosti izbrane oblike 
diferenciacije in predvideno kadrovsko zasedbo za izvajanje diferenciacije.« 

Starši osmošolcev so bili tako najmanj upravičeni do opravičila in pojasnila, zakaj je do spremembe 
prišlo. Prav tako pričakujejo jasno analizo doseženih učnih rezultatov v sedmem in osmem razredu ter 
pravočasno, konstruktivno in na argumentih ter rezultatih temelječo debato o organizaciji pouka v 
devetem razredu, še posebej v luči napovedanih sprememb na področju nacionalnega preverjanja 
znanja.  

Odgovor šole:  

Oba z ravnateljem sva dobila elektronsko sporočilo od predstavnice staršev 8. a razreda in nanj se tudi 

jaz nisem odzvala. Sprejmem kritiko. V bodoče bom reagirala. 

Nisem pričakovala, da bo na roditeljskem sestanku potekala razprava o homogenih in heterogenih 

skupinah, pričakovala pa sem pripombe oz. komentarje in nezadovoljstvo staršev, ker je prišlo do 

spremembe urnika. Če bi vedela, da bo oz. da je razprava burna, bi se sestanka udeležila, saj sva bila v 

času roditeljskih sestankov oba z ravnateljem prisotna v šoli. V bodoče bom razrednikom sporočila, naj 

me pokličejo. 

Urnik se ni sestavil tako, kot smo pričakovali. Nastalo je preveč prostih ur za učence (preveč čakajočih 

učencev) in preveč se je razpotegnil, kar pomeni, da je bilo preveč 8. ur. Vzrok za to so bile 4 homogene 

učne skupine v 8. razredu pri slovenščini, angleščini in matematiki (težave je v tem, da je večje število 

skupin kot je učiteljev posameznega predmeta). Potrebno je tudi povedati, da so tukaj še izbirni 



 

predmeti, ki zahtevajo kombinacijo 7., 8. in 9. razreda (kar je 8 oddelkov) in tudi to je velika ovira za 

sestavo urnika. V kombinaciji s homogenimi učnimi skupinami žal to ni šlo..   

Po temeljitem premisleku in simulaciji urnika smo se lotili nove organizacije dela. Odločili smo se za  

heterogene učne skupine v 8. razredu pri slovenščini, angleščini in matematiki. Tako organizacijo 

uporablja večina šol, saj je organizacijsko primernejše za učence in tudi delo je enako ali bolj kvalitetno. 

V heterogenih učnih skupinah so zbrani učenci, ki so različni po spolu in po sposobnostih. To pomeni, 

da učno uspešnejši učenci lahko vplivajo na učno šibkejše učence tako, da jih »potegnejo navzgor«, jih 

učijo in vzpodbujajo ter pomagajo pri učenju. Za povrh pa ta drugačnost glede sposobnosti vpliva tudi 

na socialno inteligenco, saj učenci spoznajo oz. medse sprejmejo sebi drugačne vrstnike. To je 

pomemben del vzgoje za življenje, ki vpliva na strpnost, na odnose med ljudmi in na kvaliteto življenja 

nasploh  ipd. 

Potrebno je pa poudariti, da je za učitelje delo v heterogenih učnih skupinah še zahtevnejše, saj je še 

več notranje diferenciacije in uporabljati je potrebno še več različnih oblik in metod dela ter različne 

pristope do učencev (v eni uri). 

Za sestavo heterogenih učnih skupin so se učiteljice zelo potrudile. Upoštevale so več različnih 

strokovnih vidikov in kriterijev, da so lahko sestavile 4 enake učne skupine pri slovenščini, angleščini in 

matematiki.  

Po sestavi skupin smo sestavili nov urnik in rešilo se je več problemov. Nastal je primernejši urnik, ni 

čakajočih učencev, razen za izbirne predmete, kjer je kombinacija 7. in 8. in 9. razreda. To je pa težava 

vseh slovenskih šol.  

Žal nam je, da se je to zgodilo, vendar se nam zdi pomembno, da smo zaznali problem in ga začeli 

reševati ter ga tudi uspešno rešili. S tem smo si pridobili več izkušenj, ki jih bomo v bodoče upoštevali. 

Med učenci in učitelji je že stekla energija in delo lepo poteka.  

Še enkrat se opravičujem za neodzivnost na elektronsko sporočilo in se staršem zahvaljujem za strpnost 

in razumevanje.  

9.b Likovni pouk - učitelj bo pomagal preko interesnih dejavnosti otrokom, ki bodo opravljali preizkus 
za oblikovno šolo.  

Starši so tudi pohvalili pravočasno obvestilo o začetku šole in tudi navodila, kdaj in kje se zbirajo 
določeni razredi, ter tudi pravočasna in hitra vabila razrednikov na roditeljske sestanke. 

Predmet Obdelava gradiv kovine se bo izvajal v drugem polletju. 

Na vprašanje ali smo bili starši zadovolji z izvedbo in pravočasnostjo roditeljskih sestankov smo 
predstavniki soglasno pritrdili, da so bili redni sestanki dobro izpeljani. 

Pod točko Razno nismo obravnavali ničesar. 

Zapisala: Tina Stipančević 

 

                                                                                                                                                       Tina Stipančević 
                                                                                                                                                       Predsednica SSŠ 
 

                                                                                                                                                      


